
        

                                                               Protokół Nr 15/12
z posiedzenia komisji rewizyjnej 
odbytego dnia 26 kwietnia 2012 r. 

w sali konferencyjnej  urzędu gminy 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800

      Zakończenie posiedzenia godz.910

Posiedzenie  komisji  otworzyła  i  prowadziła  Przewodnicząca  Komisji  Agnieszka  Lenda,która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu   oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz i Zastępca Wójta Jerzy Makowski.
W posiedzeniu uczestniczyli mieszkańcy gminy . 
W części posiedzenia uczestniczył Przewodniczący Rady Gminy Edward Kosmal .
Na podstawie  listy obecności  przewodnicząca komisji  stwierdziła  quorum, przy którym komisja 
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując materiały, w 
tym projekty uchwał  i pozostałe dokumenty . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 27 kwietnia  2012 r.
4.Analiza i ocena przeprowadzonych przetargów 
  Opinia komisji na sesję 
5.Sprawy różne  
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyżej .
Ad.2
Protokół Nr 14/12 z poprzedniego posiedzenia komisji tj. z dnia 28 marca  2012 r.  został przyjęty 
jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3 
Przewodnicząca komisji  Agnieszka Lenda odczytała  projekty uchwał przygotowane pod obrady 
najbliższej sesji tj. na dzień 27 kwietnia 2012, komisja je przeanalizowała, a następnie zaopiniowała 
jak niżej :    
- projekt uchwały Nr XVII/151/12  w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do tego projektu uchwały informując, iż wpłynął tylko jeden 
wniosek i kwota dofinansowania jest w pełnej wysokości zapisanej w budżecie gminy .
Komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .   
-  projekt  uchwały  Nr  XVII/152/12  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  zmiany 
wieloletniej prognozy finansowej 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił wójt gminy , a komisja jednogłośnie tj. 3 głosami 
„za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- projekt  uchwały Nr XVII/153/12 w sprawie wyrażenia zgody do zawarcia umowy dzierżawy na 
okres dłuższy niż 3 lata i wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierżawę – 
komisja 3 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-projekt uchwały Nr XVII/154/12  w sprawie zmiany uchwały Nr XII/108/11 Rady Gminy Stargard
Szczeciński z dnia 2 grudnia 2011 r. dotyczącej ustanowienia pomnika przyrody – komisja 3 głosami
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 "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
- projekt uchwały Nr XVII/155/12 w sprawie  zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją na terenie gminy Stargard 
Szczeciński 
Zastępca  Wójta  wyjaśnił  ,że  ten  projekt  uchwały  aktualizuje  rozbieżności   w  wykonanej 
inwentaryzacji  eternitu  ,  a  stanem faktycznym i  dlatego,   aby gmina  mogła  złożyć  wniosek  o 
dofinansowanie  musi być aktualny Program usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest 
na terenie Gminy  .
Komisja 3 głosami " za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
-projekt  uchwały Nr XVII/156/12 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 
stanowiących drogi dla potrzeb realizacji celów publicznych 
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały .
Komisja 3 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały .
Ad.4
Przewodnicząca komisji omówiła informację na temat zamówień publicznych przeprowadzonych  
w 2011 r. 
W trakcie omawiania informacji wójt udzielał wyjaśnień na pytania i uwagi . 
Przewodnicząca  komisji  zwróciła  uwagę  ,  iż  przy  budowie  oświetlenia  drogowego  w 
miejscowościach  Warchlino,  Kiczarowo  i  Grabowo  Kolonia  Górna  była  duża  rozbieżność  przy 
zaproponowanych  kwotach  przez  czterech  oferentów  i  wybrano  ofertę  najniższą,  kolejno 
przewodnicząca  zapytała  dlaczego wybrane zostały te miejscowości  i  tutaj  wójt  odpowiadając 
poinformował ,że na 16 miejscowości gmina  opracowała dokumentacje , a  kierując się wyborem 
brano pod uwagę m.in. liczbę mieszkańców .
Po przeanalizowaniu informacji przewodnicząca komisji powiedziała ,że nie ma żadnych zastrzeżeń i 
dodała , że wybór  ofert odbywał się w sposób rzetelny, racjonalny i gospodarny , a komisja przyjęła 
opinię w brzmieniu jak niżej  :
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 26 kwietnia 2012 r. przeanalizowała informację na temat 
zamówień publicznych przeprowadzonych w 2011 r. 
 Komisja informację przyjęła  i pozytywnie oceniła przeprowadzone w 2011 roku przetargi .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5 
W sprawach różnych radny Zdzisław Michałek m.in. poruszył następujące tematy :
- sprawa rowu odwadniającego koło posesji nr 11 w Małkocinie , aby  w tym roku dokończyć ,
- odwodnienie terenu przy szkole ,
- realizacji budowy oświetlenia drogowego , które to zadanie jest zapisane w budżecie .
Przewodnicząca komisji poruszyła temat dotyczący realizacji budżetu w kwestii dochodów z tytułu 
opłat podatkowych i tutaj wójt  odpowiedział ,że niektóre zadania ruszą ,a wysokość spłaty  wójt 
dokładnie nie pamięta .
Radny Zdzisław Michałek zapytał się o remont przystanku po wypadku w Klępinie oraz przypomniał 
o założenie  peroników na przystanku szkolnym i we wiosce . 
Zastępca Wójta – wyjaśnił  ,że ta sprawa została zgłoszona i będzie odszkodowanie , a cała sprawą 
poinformował wójt zajmuje się sołtys wsi Klępino .
Przewodnicząca komisji zapytała jakie są decyzje rodziców dzieci z Koszewa  odnośnie zapisywania 
swoich dzieci  do szkół .
Zastępca Wójta odpowiedział ,że według opinii pani dyrektor szkoły Koszewa  , większość dzieci ma 
trafić do szkoły w Grzędzicach .
Obecny  na  posiedzeniu  przewodniczący rady  gminy Edward  Kosmal  poruszył  temat  dotyczący 
materiału  ,  który  mógłby  być  stosowany  do  remontu  dróg  ,  a  mianowicie  mówił  o  gruzie 
pochodzącym z rozbiórek budynków , który po pokruszeniu byłby lepszym materiałem do remontu 
dróg. 
Na zakończenie przewodnicząca komisji odczytała pismo Wójta Gminy skierowane do Rady Gminy 
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w sprawie  zajęcia stanowiska w przedmiocie prowadzenia dalszych prac planistycznych związanych 
ze zmianą Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy w obrębach 
ewidencyjnych Grabowo, Małkocin i Klępino wszczętych na podstawie wcześniej podjętych uchwał.
Przewodnicząca  po  odczytaniu  pisma  powiedział  ,że   na  sesji  ta  sprawa  zostanie  przez  radę 
przedyskutowana , a dziś  komisja przyjęła do wiadomości . 
Ad.6
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lenda podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                                Przewodnicząca Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                   Agnieszka Lenda 
Data sporządzenia :                                                                          Data podpisania : 
2012.04.26                                                                                        2012.   


